



A.26

FOR IMMEDIATE RELEASE
WEDNESDAY, MAY 15, 1963.

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced in Ottawa today the appointment of Louis Rasminsky, Esq., Governor of the Bank of Canada, as Canadian Alternate Governor of the International Bank for Reconstruction and Development (IBRD). Mr. Rasminsky is Canadian Alternate Governor of the International Monetary Fund (IMF). These two international financial institutions are situated in Washington.

The Canadian Executive Director of the IBRD and the IMF is A. F. W. Plumptre, Esq., Assistant Deputy Minister in the Department of Finance.

.....

A.26

PUBLIER IMMÉDIATEMENT
MERCREDI, LE 15 MAI 1963.

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce aujourd'hui à Ottawa la nomination de M. Louis Rasminsky, gouverneur de la Banque du Canada, comme gouverneur canadien suppléant de la Banque internationale pour la reconstruction et le développement (BIRD). M. Rasminsky est gouverneur canadien suppléant du Fonds monétaire international (FMI). Ces deux institutions internationales ont leur siège à Washington.

L'administrateur canadien de la BIRD et du FMI est M. A. F. W. Plumptre, sous-ministre adjoint au ministère des Finances.